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COVID-19 was niet goed voor bridgend Nederland: locaties moesten dicht. Gelukkig hadden we al 
StepBridge: ze zijn er in geslaagd om het voor bridgers, clubs en districten mogelijk te maken om heel veel 
aan de digitale tafel te zitten. Dat heeft veel inspanning van de medewerkers van StepBridge gevraagd! 
Clubavonden werden vanaf toen online georganiseerd. Sommigen clubs hebben zich verenigd om voldoende 
paren te hebben. Het was even wennen, het is niet hetzelfde als aan een tafel, maar het biedt wel de 
mogelijkheid om te blijven bridgen. Zeker voor de bridgers die alleen thuis zaten is een clubavond elke keer 
weer een moment om contact te hebben met hun partner en de tegenstanders.  

Alle toernooien en viertallen competities die we graag hadden willen spelen zijn afgelast vanwege te weinig 
belangstelling. De bridgers in Den Haag e.o. zijn meer van de kroegentochten, dan van de serieuzere 
toernooien. Maar de populaire stranddrives en kroegentochten konden natuurlijk ook geen doorgang 
vinden. 

Het bestuur vergaderde uiteraard ook online en niet meer bij iemand thuis. Dat is onpersoonlijker, maar wel 
een stuk efficiënter. Geen reistijd, geen tijd kwijt aan koffie inschenken en appeltaart snijden. 

De statuten zijn aangepast: boekjaar en verenigingsjaar zijn nu eindelijk gelijk (01/08 t/m 31/07). 

In september de ALV op locatie (met dank aan BC Leidschenhage) georganiseerd. Zoals altijd kleine opkomst 
van de vertegenwoordigers van betrokken clubs. Als bestuur hebben wij contact gezocht met clubs die het 
duidelijk moeilijk hadden. Wij hebben ideeën van clubs om de leden aan zich te blijven binden, gedeeld met 
de andere clubs. Er was duidelijk een verschil in bestuursstijl binnen het district: van sommige clubs hoorden 
de leden weinig tot niets, andere clubs stuurden kaarten, nieuwsbrieven en zelfs kleine cadeautjes naar hun 
leden. Ook werd door diverse clubs een thuisbridge competitie georganiseerd (toen men nog drie gasten 
mocht ontvangen). Een mooie manier om leden van je eigen club beter te leren kennen: je speelt 24 spellen 
tegen hetzelfde paar.  

Helaas zijn vijf clubs opgeheven of hebben ze besloten om geen lid meer te zijn van de NBB. Sommige clubs 
die opgeheven werden, waren al extreem klein en Corona was de druppel. Het gaat om: BC Pantalon, BOL, 
Bridgevrienden Wassenaar, Bridgeclub de Witte en De Slammerik. NBC en Thor zijn gefuseerd. 

Al met al een periode die niemand snel zal vergeten, maar waarin we gelukkig online door konden bridgen 
en waarin ook kansen waren om mensen op een andere manier te leren kennen: er zijn wedstrijdleiders op 
StepBridge opgestaan waarvan niemand kon vermoeden dat zij dat zouden doen om hun club te helpen.  

Laten we dan ook vooral de positieve kanten onthouden van dit extreem vreemde bridge seizoen! 

 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020 2021 09/21 
Verenigingen 34 35 35 35 35 33 32 34 34 32 27 
Leden 3.479 3.358 3.275 3.207 3.154 2.984 2.915 2.984 2.845 2.844 2.403 

 
Districtsbestuur en -functionarissen 

Functie Naam bestuur sinds 
Voorzitter J.K. (Kenneth) Smit Ja 2018 
Secretaris I.P. (Ingeborg) Slikker Ja 2016 
Penningmeester A.C. (Alex) van der Wilt Ja 2019 
Districtscompetitieleider W.F. (Wolf) Tostmann Ja 2015 
Clubadviseur A.M. (Mieke) Visser-van den Berg Ja 2016 
Districtscompetitieleider E. (Erik) van Egmond en  

E.A.W. (Eric) van Dijk 
Nee 2015 

 
Ereleden L.M.J. Hoogweg-Spek 

 


